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Opća audijencija:
zašto Boga nazivamo
Ocem?

Tijekom opće audijencije u
srijedu, Benedikt XVI osvrnuo
se na to zašto Boga nazivamo
Ocem. Papa je objasnio da
Evanđelje koristi ovaj termin
kako bi pokazalo velikodušnost,
opraštanje i milosrđe oca.

1.02.2013.

BENEDIKT XVI, OPĆA AUDIJENCIJA,
Dvorana za primanja Pavao VI,
srijeda, 30.siječnja, 2013.



Bog nas je učinio svojim sinovima i
kćerima.

Nastavljajući kateheze tijekom
Godine vjere, osvrnut ćemo se na
opis Boga iz Vjerovanja kao „Oca
svemogućega“. Usprkos krizama
očinstva u brojnim društvima, Pismo
nam jasno pokazuje što znači Boga
nazivati „Ocem“.

Bog je neopisivo velikodušan, vjeran
i oprostiv: toliko voli svijet da nam je
svoga jedinoga Sina dao za spasenje.

Kao „slika nevidljivoga Boga“ (Kol
1:15), Isus nam Boga prikazuje kao
milosrdnog Oca koji nikada ne
napušta svoju djecu i čija se nježna
briga za nas vidi čak i na Križu. U
Kristu, Bog nas je učinio svojim
sinovima i kćerima. Križ nam
također pokazuje kako je naš Bog
Otac „svemoguć“.

Njegova svemoć nadilazi naše
ograničeno ljudsko poimanje moći:



njegova je moć snaga strpljive
ljubavi izražena konačnom
pobjedom dobra nad zlim i slobode
nad teretom grijeha. Dok
razmatramo Krista na Križu,
obratimo se Bogu svemogućem Ocu i
prihvatimo milost predanja s
povjerenjem i vjerom u njegovu
milosrdnu ljubav i spasiteljsku moć.
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